
Tisztújítás a Híradó tagozatnál 
 

2014. december 4-én az éves beszámoló után a jelölő bizottság 
elnökének beterjesztése alapján a tagság 5-évre megválasztotta az új 
vezetőséget. 

 

A Tagozat vezetősége: 
 

Örökös tiszteletbeli elnökök:              Szepezdi Dezső nyá. ezredes 
                       Dr. Lindner Miklós nyá. altábornagy 
                                                                Koltai István nyá. ezredes 
 
Elnök:                     Soós Tamás nyá. alezredes 
Elnök helyettesek:                                Rózsahegyi Géza nyá. alezredes 
                       Veres János nyá. alezredes 
Titkár:                     Egyed János nyá. őrnagy 
Gazdasági vezető:                                Ölveczky Istvánné nyá. r. alezredes 
Gazdasági vezető h.:                            Vas Judit Piroska pa. 
Közművelődési bizottság vez.:           Stümmer Gyuláné nyá. százados  
Közművelődési bizottsági tag:            Jánka András pa. 
Közművelődési bizottsági tag:            Xingalosné Mohácsi Katalin pa. 
Szociális és kegyeleti bizottság vez.: Varga Józsefné pa. 
Szociális és kegyeleti bizottsági tag:  Becker Mária pa. 
Rendezvényszervezők:                        Majercsik Tibor nyá. alezredes 
  Sztruhala Sándor nyá. őrnagy 
  Herczeg Ernőné pa. 

 
Az új elnök hozzá szólásában elmondta, hogy szeretné folytatni azt az aktív 

tevékenységet, amit a régi vezetőség végzett. Továbbra is a közösségi életet 
kívánja erősíteni, közös programok szervezésével, fontos tevékenységnek tartja a 
klubépítést és a klubszellem fejlesztését. Természetesen nem elfelejtve a tagok 
érdekeinek képviseletét tagozati szinten. Egyik főfeladatunknak tarjuk a korábban 
nyugdíjba ment híradó katonák beszervezését a klubba, ami nagy kihívás lesz az új 
vezetőség számára. Ebben számítunk a tagságra is, arra kérjük a tagságot, hogy 
akinek van ilyen ismerőse, kollégája az hívja a klubba, hogy ők is részesei 
lehessenek a klubtagsággal járó előnyökkel. A koruknál fogva már tisztséget nem 
vállaló régi vezetőségi tagok vállalják, hogy továbbra is aktívan segítik a tagozat 
munkáját. A három főre növekedett Örökös tiszteletbeli elnökök munkájára továbbra 
is számítunk, hiszen nagy tapasztalattal rendelkeznek és eddig is példamutatóan, 
fáradságot nem ismerve, önzetlenül segítették a vezetőség munkáját, hozzájárultak 
a tagozat eredményes működéséhez. 

     
Híradó tagozat vezetősége 


